
 PROTOKÓŁ Nr 3/18 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 10 maja 2018 roku 

 
W dniu 10 maja 2018 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

Wiżajny w Urzędzie Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Andrzej Jurgielewicz  - Członek Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Jan Dariusz Rudziewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej 

Nieobecny - Pan Andrzej Jacek Hołdyński 

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 1). 

 

1. Pani Teresa Kuźma    - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

2. Pan Tadeusz Łanczkowski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

3. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

5. Pan Ignacy Szeraszewicz  - Członek komisji Budżetu i Finansów 

Nieobecny - Pan Sławomir Przekop 

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 2). 

 

1. Pan Bogdan Duś   – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

2. Pan Jan Krzykwa   - Członek Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jarosław Mikielski  - Członek Komisji Infrastruktury 

Nieobecni: Pan Andrzej Łanczkowski i  Pan Czesław Puza 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz - Wójt Gminy 

2. Pani Jadwiga Markowska   - Sekretarz Gminy 

3. Pani Teresa Klejmont   - Skarbnik Gminy 

4. Pani Ewelina Buczyńska                   - Referent w Urzędzie Gminy 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
15 

i powitał 

wszystkich zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2018-2020. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2018-2020. 
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6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkołach a także określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć logopedy, psychologa, pedagoga i doradcy zawodowego, zatrudnionych 

w szkołach prowadzonych przez Gminę Wiżajny. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń 

na sprzedaż napojów alkoholowych oraz ustalenia zasad usytuowania miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Wiżajny. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odstępstw od zakazu spożywania 

napojów alkoholowych w miejscach publicznych. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wiżajny. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wiżajny na lata 2018-2026. 

12. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 rok, sprawozdania 

finansowego za 2017 rok. 

13. Sporządzenie wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2017 r. 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

16. Sprawy bieżące. 

17. Wolne wnioski.  

18. Zakończenie posiedzenia. 

 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Z braku uwag zapytał, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad. Za oddano 10 

głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że porządek 

został przyjęty. 

 

Do p-ktu 3 

Przewodniczący powiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie protokołu 

z poprzedniego posiedzenia. Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia połączonych 

Komisji oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

Do p-ktu 4 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata  

2018-2020. 

  Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że zgodnie z obowiązującymi 

przepisami taki program musi być napisany i uchwalony. Dodała, że jest w nim zawarte 

wszystko to, co według ustawy być powinno. Ostatni Program Wspierania Rodziny był zrobiony 

na lata 2015 - 2017, a teraz został przygotowany nowy na lata 2018-2020. Rada Gminy 

zapoznała się z materiałami. 

Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały.  Za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 10 członków komisji, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 
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Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 4). 

 

Do p-ktu 5 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

lata 2018-2020. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska wyjaśniła, że ustawa o przeciwdziałaniu 

narkomanii nakłada na gminę szereg zadań. Wójt w celu realizacji tych zadań opracowuje 

projekt programu, w którym zawarte są wszystkie zadania wynikające z ustawy. Gminny 

Program Przeciwdziałania Narkomanii jest częścią Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych, a realizatorem tego programu jest  Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Wiżajnach.  

 Radni nie wnieśli zastrzeżeń do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii. Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

głosowało 10 członków komisji, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 5). 

 

Do p-ktu 6 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach a także określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć logopedy, psychologa, pedagoga i doradcy zawodowego, 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Wiżajny. Przewodniczący posiedzenia 

Pan Walenty Wałejko poprosił o wyjaśnienie tego projektu. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że w projekcie uchwały 

wprowadza się następujące zmiany:  

- pensum Wicedyrektora Szkoły Podstawowej – 10 godzin, 

- pensum Dyrektora  wygaszanego Publicznego Gimnazjum – 3 godziny, 

- zwalnia się z pensum Dyrektora Szkoły Podstawowej 

 Jeśli chodzi o pedagoga, logopedę, psychologa i doradcę zawodowego pensum może 

wynosić do 20 godzin, a będzie wynosiło tygodniowo  maksymalnie do 4 godzin dla każdego. 

           Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska dodała, że we wcześniejszej uchwale nie było 

zastępcy Dyrektora Szkoły Podstawowej. W związku z tym, że szkoła liczy ponad 12 oddziałów 

Wicedyrektor wchodzi obligatoryjnie. 

 Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 10 członków komisji, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 6) 

 

Do p-ktu 7 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Wiżajny.  

Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że w związku ze zmianą ustawy 

należy podjąć nową uchwałę. W poprzedniej uchwale maksymalna liczba zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych, przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży i poza miejscem 
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sprzedaży była taka sama dla poszczególnych rodzajów napojów alkoholowych i wynosiła po 15 

zezwoleń. Teraz należy ustalić maksymalną liczbę zezwoleń odrębnie dla każdego rodzaju 

napojów alkoholowych. Radni zostali zapoznani z treścią uchwały i maksymalną liczbą 

zezwoleń na każdy rodzaj napojów alkoholowych. 

Ponadto nie uległy zmianie zasady usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych. Punkt sprzedaży i podawania napojów alkoholowych nie może być usytuowany 

w odległości mniejszej niż 50 metrów od szkół, przedszkoli, obiektów sakralnych i cmentarzy.  

 Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 10 członków komisji, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 7). 

 

Do p-ktu 8 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie odstępstw od zakazu spożywania napojów alkoholowych  

w miejscach publicznych. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że na czas trwania festynu 

gminnego, Dożynek Gminnych oraz innych imprez kulturalnych i rekreacyjnych należy 

wprowadzić odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych 

takich jak: działka nr 246/2 w Wiżajnach - zieleniec wiejski, działka nr 26 w Wiżajnach przy ul. 

Wierzbołowskiej, Remiza Ochotniczej Straży Pożarnej w Wiżajnach, Remiza Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Oklinach, Świetlica Gminna w Wiżajnach, sala ślubów USC w budynku Urzędu 

Gminy w Wiżajnach. 

 Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 10 członków komisji, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 8). 

 

/ Do posiedzenia dołączył Pan Andrzej Jurgielewicz godz. 10
45

/ 

 

Do p-ktu 9 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Wiżajny. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że na ostatniej sesji Rady 

Gminy Wiżajny dnia 28 marca 2018 roku została podjęta uchwała w sprawie przyjęcia projektu 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wiżajny. Została 

ona przesłana do Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Białymstoku celem 

zaopiniowania. Projekt regulaminu został zaopiniowany pozytywnie. W związku z tym można 

podjąć uchwałę w sprawie regulaminu. 

 Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 11 członków komisji, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 9). 
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Do p-ktu 10 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. 

Wójt Gminy Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że wystąpiły dodatkowe roboty 

 w remontowanym budynku po gimnazjum przeznaczonym na administrację. Poniesiono 

dodatkowo wydatki inwestycyjne, które nie były ujęte w zakresie. 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont przedstawiła wszystkie zmiany budżetu na 2018 

rok.   

Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 11 członków komisji, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 10). 

 

Do p-ktu 11 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wiżajny na lata 

2018-2026. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont wyjaśniła, że jak zawsze zmiany w budżecie niosą 

za sobą zmiany w WPF. 

Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 11 członków komisji, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 11). 

 

Do p-ktu 12 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Analiza 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 rok, sprawozdania finansowego za 2017 rok. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont poinformowała, że Radni zostali zapoznani ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2017 rok na ostatnim posiedzeniu komisji dnia 

16 marca 2018 r., a teraz chce zapoznać ze sprawozdaniem finansowym za 2017 rok. Podkreśla, 

że na sprawozdanie finansowe składają się najważniejsze bilanse za poprzedni rok. Dodała, że 

przedłożone sprawozdanie z wykonania budżetu za 2017 rok dla RIO zostało zaopiniowane 

pozytywnie.  

 Członkowie Komisji Rewizyjnej dokonali analizy sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy za 2017 rok (załącznik nr 12), sprawozdania finansowego za 2017 rok  

(załącznik nr 13), opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej (załącznik nr 14) i nie wnieśli 

żadnych zastrzeżeń. Opinia Komisji Rewizyjnej w załączeniu (załącznik nr 15). 

 

Do p-ktu 13 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sporządzenie 

wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

 Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej powiedział, że po przeanalizowaniu 

dokumentów występuje o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium za 2017 r. Następnie zapytał 

członków Komisji Rewizyjnej o to, kto jest za tą propozycją. Za oddano 3 głosy, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. Wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium  

w załączeniu (załącznik nr 16). 
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Do p-ktu 14 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy za 2017 r.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią oddano 10 głosów,  

1 osoba wstrzymała się, głosów przeciw nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 17). 

Do p-ktu 15 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy.   

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią oddano 10 głosów,  

1 osoba wstrzymała się, głosów przeciw nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 18). 

Do p-ktu 16 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawy 

bieżące. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz –  Zwrócił się Pan Jasionek z prośbą  

o zamianę gruntów z przeznaczeniem na drogę. Zobowiązuje się do pokrycia wszystkich 

kosztów z tym związanych. Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – kto jest za 

wyrażeniem zgody? Za oddano 10 głosów, 1 osoba wstrzymała się, głosów przeciw nie było. 

Radny Gminy Pan Ignacy Szeraszewicz – jestem za tym, ale może należy wyprostować 

tę drogę. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że wykonawca robót  

w budynku po gimnazjum poprosił o przedłużenie terminu wykonania robót. Przedłużono o 10 

dni, ze względu na to, że w dniu  podpisania umowy byli jeszcze mieszkańcy. Przedłużono 

również dodatkowo o 2 dni ze względu na prace w jednym z mieszkań.  

Ogłoszony był przetarg na zagospodarowanie miejsca wypoczynku i rekreacji przy 

jeziorze Wiżajny w Wiżajnach. Nie wpłynęła żadna oferta. Jest taka możliwość, że jeśli nikt się 

nie zgłosił to możemy wybrać wykonawcę „z wolnej ręki”. Orientowałem się w cenach, to oferty 

są dużo droższe od kosztorysu inwestorskiego. Jedna jest większa o 100 000 zł, druga o 240 000 

zł. W tej chwili nie wiem co robić, czy ogłaszać następny przetarg. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko powiedział, że należy ogłosić 

ponownie przetarg. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – ogłoszę jeszcze jeden przetarg, może 

zgłosi się wykonawca. 

Były złożone 2 projekty do Lokalnej Grupy Działania w Suwałkach o dofinansowanie 

zadań inwestycyjnych. Oba projekty zostały rozpatrzone negatywnie przez Urząd 

Marszałkowski. Jednak złożyliśmy ponownie projekt o dofinansowanie inwestycji związanej  

z zagospodarowaniem przestrzeni publicznej przy Hali Sportowej w Wiżajnach, który został 

rozpatrzony i prawdopodobnie w ciągu 1,5 miesiąca podpiszemy umowę. Jeśli chodzi o projekt 

związany z zagospodarowaniem przestrzeni przy Szkole Podstawowej to termin złożenia 

wniosku to 22.05.2018 r. W związku z tym będziemy składać wniosek ponownie. 
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Ruszył nabór wniosków z programu Polska – Litwa. Będziemy składać wniosek na nową 

oczyszczalnię.  

Ruszył nabór wniosków z programu Polska – Rosja. Będziemy składać wniosek na 

asfaltowanie drogi Rogożajny – Sześciwłóki. 

Zakończono remonty dróg. Przeznaczono na ten cel 180 000 zł. 

Zwrócił się do mnie Pan Czesław Grygo. Przez jego grunty biegnie droga gminna i chce 

tą sprawę uregulować. Należą mu się pieniądze za bezumowne korzystanie z drogi. Wkrótce 

odbędzie się spotkanie naszego Radcy Prawnego z Radcą Prawnym Pana Grygo, w celu 

ustalenia rozwiązania co do dalszego postępowania.  

Radny Gminy Pan Bogdan Duś zapytał jak wygląda sytuacja z tablicami drogowymi.  

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że mamy ustaloną ilość 

tablic, należy to przejrzeć i dać do wykonania. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz przekazał informację, że szkody 

łowieckie należy zgłaszać w Urzędzie Gminy. 

Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska – W Komisji do szacowania szkody powołuje 

się przedstawiciela koła łowieckiego, przedstawiciela jednostek pomocniczych (w tym 

przypadku sołtysa) i właściciela gruntów. Szkodę zgłasza się do gminy. 

 

Do p-ktu 17 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Wolne 

wnioski.   

Radny Gminy Pan Ignacy Szeraszewicz – jak postępują prace na odcinku drogi  

Ługiele – Dzierwany. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – Na początku należy uregulować pas 

drogowy. Kilku właścicieli złożyło już pisma o wyrażeniu zgody na nieodpłatne przekazania 

gruntów. 

Radny Gminy Pan Tomasz Zamojski – Musi być  zachowana jakaś kolejność. Dwie drogi 

czekają do zrobienia. Projekt ważny jest 3 lata. Będziemy robić drogi Mauda - Sześciwłóki. Jak 

te drogi zostaną zrobione to wtedy możemy robić następny projekt drogi Ługiele – Dzierwany. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko podziękował wszystkim za udział  

w posiedzeniu i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy. 

Godzina12
20

. 

 
Protokołowała:      Przewodniczący posiedzenia 

E. Buczyńska 

                         /-/ Walenty Wałejko 

 

 

 

1. Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

         /-/ Grzegorz Rutkowski 

 

2. Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

                           /-/ Teresa Kuźma 

3. Zastępca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

                                /-/ Bogdan Duś  


